



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Sammanträde nr 4

Datum och tid: 2009-05-27 kl. 19,00-21,00
Plats: hos Johan Ljung, G 5 B.

Närvarande:	Daniel Nordström	DN	Ordförande
	Lars Bergelind	LB	Sekreterare
	Gunilla Trüschel	GT	Ledamot
	Martin Hellström	MH	Suppleant
	Johan Ljung	JLJ	V. sekreterare
	Jesper Liljedahl	JL	Suppleant
Ej närvarande:	Martin Attemalm	MA	Suppleant
	Ingemar Gustafsson	IG	V. ordförande
	Janne Hallberg	JH	Vicevärd

- §1 Mötets öppnande.
DN öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
- §2 Val av justeringsman.
Att justera dagens protokoll valdes JLJ.
- §3 Genomgång av dagordningen.
Dagordningen genomgicks, kompletterades och godkändes.
- §4 Föregående protokoll.
Protokoll nr 3 godkändes.
- §5 Hemsidan.
Kompletteringar av innehållet kommer att ske avseende vissa informationspunkter.
- §6 Rapporter.



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



a) Planering/underhåll.

Framtidsgruppen bör, efter Panncentral-gruppens möte med Lerums Fjärrvärme, omprioritera. Kulvertbyte är sannolikt inte aktuellt. Däremot skall kulvertändar i samtliga fastigheter besiktigas för läckagekontroll. Denna besiktning utförs av DN och Anders Trüschel samt LB. Kallande är DN.

Dräneringar av ännu ej dränerade fastigheter bör framprioriteras. Offert infordras samt ekonomisk analys över omfattningen skall genomföras före beställning. Återstående fastigheter är G1, G5, H1, H8.

Ytterligare objekt lades på framtidsgruppens bord. Förslag från bl.a. festkommittén. Gäller "kvarterstuga" med möjlig placering i Gräsvägens förlängning på kommunal mark. LB inleder med byggkalkyl. Ritningar har erhållits av Roland Carlsson (förslag från 1995).

Yta mellan H6 och G7 (tidigare lekplats). Förslag är fritids- samlings-yta med rastplatsmöbler. H6 och G7 uppmanades att till styrelsemöte i september lägga fram komplett förslag med kostnadskalkyl.

b) Ekonomi.

Detta kan dock inte startas förrän all erforderlig information övertagits från Finnbäck.

Plus-girot är inte anslutet till internet så adressändring för kontoutdrag, flytt från Finnbäck till Camilla, skall göras. GT meddelar LB Camillas uppgifter.

GT har påbörjat uppbyggnad av uppföljnings- och rapportförslag.

c) Panncentralen.

Värme-gruppen har haft möte med Lerum Fjärrvärme (LF). LF är i dagsläget inte intresserade att medverka i värme-leveransen men kanske på sikt. Härifrån kom också rekommendationen ang. kulvertåtgärder. Nytt pelletstorn är på G.

d) TV-anläggningen.

JL rapporterade problem med centralanläggningen, dels fel på kort, dels är problem med damm och sot akut. JL och DN grejar detta. DN har kontakt med specialist som kollar stammarna till längorna samt funktion i



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



förstärkare mm. Dragningar av antenn inom längorna får anses vara varje längas ansvar.

§7 Övriga frågor.

a) Lekplatser .

Sand vid gungställningar bör bytas. Alt. plattor typ Mc Donald. Pris för plattor från 500.-/m² och uppåt.

Lekplats vid H5 bör prioriteras.

Gungors kvalitet kollas av DN.

§8 Utskick.
Inget utskick aktuellt.

§9 Nästa möte.
Nästa möte beslutades äga rum onsdagen 8/7 kl. 19,00 hos DN, H 8 E.

§10 Avslutning.
Ordförande tackade alla för mötet samt för kaffe med dopp och "visning".

Lars Bergelind

Johan Ljung